
Boeren  zien  weinig  heil  in
preventieve maatregelen tegen
ganzenschade

Veel boeren ervaren gewasschade door ganzen als
een groot probleem. Maar ze hebben het gevoel er
alleen voor te staan. Ook zijn er te veel ganzen.
Daarom zien boeren het inzetten van preventieve
maatregelen vaak niet als zinvol. Dit blijkt uit
een onderzoek dat BIJ12 onlangs liet uitvoeren. 
 

Ganzen richten jaarlijks voor tientallen miljoenen euro’s aan
schade aan, met name aan grasland. Hiervoor kunnen zij een
tegemoetkoming  aanvragen  bij  BIJ12,  die  de
tegemoetkomingsregeling namens de 12 provincies uitvoert. Een
boer  is  volgens  de  wet  zelf  verantwoordelijk  voor  het
voorkomen  van  grasschade.  Dit  kan  door  de  inzet  van
preventieve middelen, zoals vlaggen, linten, knalapparaten of
lasers.
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Ook kunnen  boeren  aan  verjaging  ondersteunend
afschot inzetten om schade te voorkomen. In sommige gevallen
mogen ganzen ook in kader van populatiebeheer neergeschoten
worden.  Desondanks  blijft  de  ganzenschade  jaar  over  jaar
toenemen.

BIJ12 gaf  de  bureaus  Wing  en  D&B opdracht  te  onderzoeken
hoe boeren  en  jagers aankijken  tegen  het  voorkomen
van schade aan landbouwgewassen door ganzen. Provincies willen
namelijk  graag  dat  boeren  zich  meer  inzetten  voor  het
voorkomen van schade. Om dit te bevorderen moeten boeren in
sommige  provincies  een  deel  eigen  risico  betalen  bij
ganzenschade.

In het onderzoek is gekeken hoe boeren en jagers aankijken
tegen de mogelijkheden om schade te voorkomen. Ook is gekeken
naar  de  rol  die  zij  daarin  voor  zichzelf  zien  weggelegd.
Hiervoor werd met boeren en jagers gesprekken gevoerd en een
schriftelijke enquête uitgezet.

Er werd gevraagd wat boeren en jagers op dit moment zelf doen
om schade te voorkomen. En waarom zij bepaalde instrumenten
wel of niet inzetten.

Uit  het  onderzoek  blijkt  dat  veel  boeren  schade  door
ganzen als  een  probleem  ervaren,  maar  het
gevoel hebben dat het  inzetten  van  preventieve  maatregelen
weinig zinvol is, zolang andere partijen niet ook hun steentje
bijdragen.  Bovendien  zijn  er  te  veel  ganzen  om  effectief
schadepreventie  in  te  kunnen  zetten.  Ganzenschade  is  een
probleem dat niet alleen door boeren kan worden opgelost.

Jagers geven aan dat ze vanuit de samenleving en de politiek
weinig steun ervaren voor hun inzet om schade te bestrijden.
De  regelgeving  en  administratieve  druk  wordt  als  complex
ervaren.  Toch  voelen  jagers  een  belangrijke  mate  van
verantwoordelijkheid  tegenover  de  boer.

De  onderzoekers  raden  aan  om  lokaal  met  alle  partijen  de



handen ineen te slaan. Ook moet gesproken worden over ieders
verantwoordelijkheid  en  de  onderlinge  verwachtingen.  Verder
moeten boeren en jagers het vertrouwen en de vrijheid krijgen
om  binnen  de  gestelde  kaders  hun  eigen  keuzes  te  maken.
Ook hebben  boeren  en  jagers behoefte  aan meer  en  betere
informatie. Het is voor boeren en jagers niet altijd duidelijk
wat het effect is van hun acties.  Meer informatie is te
vinden in het rapport ‘Van gansrijk naar kansrijk‘.

bron: BIJ12, 02/02/2023

“We zijn in rap tempo terrein
aan het verliezen” uitspraak
Klaas Dijkstra, communicatie-
expert
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“We zijn in rap tempo terrein aan het
verliezen”
Dit is een uitspraak Klaas Dijkstra, communicatie-expert in
een  lezing  voor  de  VSN  (De  Verenigde  Sportpaardenhandel
Nederland).

Het toont duidelijk aan, dat niet alleen de jacht en de boeren
kapot gemaakt worden, maar dat onze ‘dierenliefhebbers’ op
meer  terreinen  bezig  zijn,  zoals  de  paardensport  en
sportvisserij.

En dan doen ze uiterst professioneel, met een heleboel geld en
veel betaalde mensen.

Dijkstra heeft zelf niets met paarden, jacht of wat dan ook.
Hij heeft eerder ook de communicatie gedaan, voor die groepen,
die het ons nu lastig maken.

Ik citeer een paar van zijn uitspraken.
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Bij Natuurmonumenten kwam ik binnen met de opdracht:
groei van 400.000 naar 1 miljoen leden.
Dat is bijna gelukt, we zijn gestrand op 969.000.
Alles  via  keiharde  marketing.  Daar  had  je  gewoon
budgetten  voor.
Als je alle marketingbudgetten van de agrarische sector
optelt, dan kom je nog niet in de buurt.
Gewoon € 30 miljoen!

Wakker Dier kan per jaar 3 miljoen besteden. De paardenwereld
heeft een omzet van € 1,5 miljard per jaar, voor dit werk
hebben we in de paardenwereld maar € 50.000.

Op bestuurlijk niveau zijn er vervolgens maar weinig mensen in
de paardenwereld die zich de situatie realiseren en die ergens
voor durven te gaan staan.

We  zijn  in  rap  tempo  terrein  aan  het  verliezen.  De
paardenwereld is versnipperd en wordt geregeerd door teveel
bange mensen.

Want we hebben te maken met de Groene Elf: elke maandag staan
ze met hun stukken bij de minister, getraind, met een giga
hoeveelheid wetenschappelijk onderzoek.’

"Als je het niet zelf regelt, dan wordt het straks voor
je geregeld".

Bij LTO roepen ze: we moeten het positieve verhaal over de
boer vertellen. Maar dat alleen gaat niet werken. De Partij

https://www.groene11.nl/


voor de Dieren vindt dat prachtig: ga vooral zo door.

Weet je, als de sector niet groter uitpakt, hebben we over een
paar jaren echt een probleem.

 

Lees zijn verhaal en zoek de overeenkomsten met
onze jagerswereld.
 

CDA  Noord-Holland  boos  dat
verjagen  van  ganzen  door
agrariërs  niet  meetelt  als
preventieve actie
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Om voor schadevergoeding voor ganzenschade in aanmerking te
komen moeten agrariërs kunnen bewijzen dat zij er alles aan
gedaan  hebben  om  de  schade  te  voorkomen  en  de  ganzen  te
verjagen. Nu blijkt echter dat hun eigen verjaagacties niet
officieel  meetellen.  ‘’BIJ12  wil  alleen  verjaagacties  van
jagers  meetellen  als  preventie  tegen  wildschade.  Als  een
agrarisch  ondernemer  zelf  ganzen  verjaagd  met  de  quad  of
trekker  dan  telt  dat  niet  mee.  Dat  is  onwerkbaar  en
onlogisch,’’  vindt  Willemien  Koning,  CDA-Statenlid  Noord-
Holland.

De Faunabeheereenheid heeft afgelopen jaar een app ontwikkeld
om  de  enorme  regeldruk  rond  ganzenbestrijding  te
vereenvoudigen.  Nu  loopt  de  FBE  er  echter  tegenaan  dat
meldingen van verjaging door jagers wel officieel tellen maar
van  agrariërs  niet.  Het  CDA  wil  dat  de  provincie  bij  de
organisatie BIJ12 aan de bel trekt en om aanpassing van het
reglement  vraagt  zodat  verjagingen  door  agrariërs  ook
officieel meetellen. Doel is om met elkaar de faunaschade door
ganzen omlaag te krijgen. Dan moeten de overheidsinstanties
het ook wel mogelijk maken om de preventie goed en effectief
uit te voeren,’’ vindt Statenlid Koning. ‘’Het belang is groot
want de ganzenschade in Noord-Holland is inmiddels gestegen
tot meer dan 10 miljoen Euro.’’
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Door de ontwikkeling van de app FaunaSpot is de melding van
jagen en verjagen eenvoudiger geworden, maar nog steeds zeer
tijdrovend. Omdat de agrariërs moet kunnen bewijzen dat zij er
alles aan hebben gedaan om schade te voorkomen is een goed
registratiesysteem zeel belangrijk.

Met  FaunaSpot  kan  de  agrariër  verschillende  maatregelen
registreren  (bezoek  aan  het  perceel,  werende  middelen,
verjagen, nestbehandeling). De regels voor adequaat gebruik,
zoals gehanteerd door de provincie en BIJ12, staan echter nog
niet al die registraties toe.

Alleen in het geval dat een agrariër een perceel bezoekt en
vervolgens constateert en meldt dat er op dat moment geen
ganzen aanwezig zijn dan geldt dat als officiële registratie.
Voor alle andere meldingen en acties is een jager nodig. En
deze  acties  moeten  minstens  twee  keer  per  week  worden
uitgevoerd  (en  dus  geregistreerd).

De  Faunabeheereenheid  heeft  aangegeven  welke  situatie  ze
onwenselijk vinden voor het bestrijden van de ganzen en dat ze
daarover in gesprek zijn met de provincie en BIJ12.

Het  CDA  zal  over  deze  kwestie  in  overleg  treden  met  de
gedeputeerde en wil dat er wordt aangedrongen op aanpassing
van de regels bij BIJ12. Willemien Koning: ,,Als we preventie
belangrijk vinden om schade door ganzen terug te dringen dan
moeten we er alles aan doen om ervoor te zorgen dat alle
preventieve  maatregelen  goed  uitgevoerd  en  geregistreerd
kunnen worden. Dus ook de acties van agrariërs.’’

 

Publicatiedatum: wo 1 feb 2023
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Nieuwe  omgevingswet  voor
vijfde  keer  ‘unaniem’
uitgesteld tot 2024

 
 
 

De Omgevingswet wordt voor de zoveelste keer met een halfjaar
uitgesteld. Als ultieme ingangsdatum prikt minister Hugo de
Jonge (Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening) nu 1 januari
2024. De betrokken overheden en bedrijven zouden zich unaniem
achter deze nieuwe datum scharen. Het parlement moet zich nog
buigen over de geprikte datum.

De  huidige  Wet  Natuurbescherming  –  waar  jacht,  beheer  en
schadebestrijding nu onder vallen – gaat straks over in de
Omgevingswet.  Deze  verandering  heeft  vooral  te  maken  met
juridische  details.  Zo  zal  de  huidige  jachtakte  met  de
invoering van de Omgevingswet een ‘Omgevingsvergunning inzake
jachtgeweeractiviteiten’ heten. In de praktijk zal er op dat
vlak weinig veranderen voor jagers. De regionale en lokale
doorvertaling van de Omgevingswet zal wel de nodige aandacht
vergen van met name de WBE’s.
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Via  de  nieuwe  Omgevingswet  en  het  achterliggende  systeem
Digitaal Stelsel Omgevingswet (DSO) gaan gemeenten, provincies
en waterschappen hun omgevingsplannen publiceren. Er wordt al
jaren gesteggeld over deze wet die tientallen eerdere wetten,
bestuursmaatregelen  en  ministeriële  regelingen  bundelt  en
moderniseert. Er was vooral veel te doen over de plansoftware
die deze documenten vanuit één digitaal loket beschikbaar moet
maken.

Het beoogde systeem is complex en eerdere versies bevatten
ontwerpfouten,  maar  die  zouden  inmiddels  tot  het  verleden
behoren.  ‘Het  onderliggende  digitale  stelsel  is  technisch
voldoende gereed en vormt voor de invoering geen blokkade’, De
techniek  werkt  nu  schrijft  De  Jonge.  Hij  baseert  zich  op
nieuwe testen die een externe partij heeft gevalideerd. Toch
vindt de minister het verstandiger om de wet opnieuw uit te
stellen om er zeker van te zijn dat er bij de uiteindelijke
uitvoering niets misgaat.

Nu lijken de betrokken partijen zich voor het eerst unaniem te
scharen achter de ingangsdatum van 1 januari 2024. Dat geeft
leveranciers de ruimte om de laatste puntjes op de i te zetten
en hebben de gebruikers nog wat extra tijd om te oefenen met
de nieuwe wet en het achterliggende systeem.

De Jonge roept het parlement op om snel in te stemmen met de
nieuwe ingangsdatum. ‘Snel zekerheid over de invoeringsdatum
is voor alle betrokkenen cruciaal om zorgvuldig de laatste
stappen te zetten bij de inrichting van de werkprocessen en
het  vasthouden  van  kennis  en  personeel.  Daarnaast  hebben
initiatiefnemers  bij  planvorming  en
vergunningverleningstrajecten zekerheid nodig over de wet- en
regelgeving die van toepassing is.’
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Update  over  verlengen
lidmaatschap  en  betalingen
verzekeringen

Gea
cht NOJG lid,

U heeft ongetwijfeld geconstateerd dat we momenteel te maken
met  een  technische  storing  in  ons  nieuwe
automatiseringssysteem, waardoor wellicht velen onder u het
betalingsproces  m.b.t.  het  lidmaatschap  en  vervolgens  de
aanvraag van de verzekering niet kunnen voltooien.

Het  automatiseringsbedrijf  is  druk  bezig  om  de  actuele
problemen z.s.m. te verhelpen.

Alle betrokkenen werken momenteel met man en macht om u op
zeer korte termijn alsnog van een betaalverzoek te voorzien.
Om die reden zijn we dan ook genoodzaakt om de communicatie
tijdelijk op een andere wijze te laten verlopen, dan dat u van
ons gewend bent.

U kunt nu voor dringende spoedgevallen t.a.v. de aanvraag van
de verzekering, telefonisch contact opnemen met:

Penningmeester:
Marion Logtenberg tel. 06-20348108

Landelijke bestuursleden:
Eric Römers : tel. 06-53361203
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Maurice Stassen bij voorkeur per mail m.stassen@nojg.nl

We hopen u zeer binnenkort middels persoonlijk contact weer
van dienst te kunnen zijn, zoals u dit van ons gewend bent,
via het telefoonnummer van het secretariaat en email adres.
——————————
P.S.
Bent u in het bezit van een 3 jarig Duits verzekeringsbewijs
geldig tot 2024 of 2025, dan wordt u binnenkort via Ecclesia
van een Nederlands bewijs 2023-2024 voorzien.

Wij  vragen  u  met  klem  om  het  lidmaatschap  c.q.
verzekering niet op eigen initiatief op rekening van de
NOJG over te maken, want dat brengt zoveel extra werk
met zich mee, wat wij nu gezien de vele werkzaamheden,
niet kunnen verwerken.
 

Hopende op uw begrip in deze.

Bestuur NOJG

De  Faunadrone  met  de
allernieuwste  software,
speciaal  ontwikkeld  om
reekalfjes op te sporen
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Wij vernamen zojuist, dat
de leverancier van de Faunadrone ook op de jachtbeurs Jagd und
Hund in Dortmund staat met de allernieuwste software, speciaal
ontwikkeld  om  reekalfjes  op  te  sporen.  Dankzij  deze
ontwikkelde software, kunnen ook jagers/dronepiloten, (net als
de veldwerkers van de weidevogelgroepen) op een zeer snelle en
effectieve manier de coördinaten van de gevonden reekalfjes
direct door sturen naar de mobiele telefoon van de collega
jagers.  De  unieke  software  is  ontwikkelde  als  gevolg  van
jarenlange ervaringen met de ontwikkeling van de Faunadrone,
waar onze Vogelwerkgroep Geesteren al jaren mee vliegt en
maakt  het  mogelijk,  dat  er  veel  meer  terrein  kan  worden
gescand en een veel korte tijd.

Deze software is uniek in de wereld. Voor onze Vogelwerkgroep
betekend dit, dat wij nu 5x zoveel terrein kunnen vliegen,
heel bijzonder.

Zie ook www.robor-nature.eu.
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Update Reizen met jachtwapens
naar het Verenigd Koninkrijk
na de Brexit

Na dat op 31-1-2020 de Brexit officieel een feit was geworden
en we het hele jaar 2020 en 2021 door allerlei restricties
vanwege de pandemie niet naar Engeland konden of wilden reizen
was het in 2022 eindelijk weer zover.

Brexit  hield  onder  meer  in  dat  officieel  onze  Europese
vuurwapenpas niet meer van toepassing was voor het reizen naar
het VK.

Maar het gekke is nu, dat we nog steeds onze geldige Europese
vuurwapenpas  of  een  kopie  van  iedere  pagina  van  deze  pas
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moeten aanleveren bij de aanvraag van onze Engelse Visitor’s
Firearm- en Shot Gun permit. Ook bij de security controle bij
de Eurotunnel (waar je alleen desgevraagd aangeeft dat je een
wapen  vervoert  altijd  zeggen,  zonder  munitie)  of  veerboot
vanuit  Calais,  hier  aangeven  bij  inchecken,  (ook  zonder
munitie), dan vraagt men alleen naar de geldige Europese pas
en de Engelse permit. 

Bij  de
overigens zeer
comfortabele
Stena  Line
nachtboot  van
22.00  uur
(voordat je in
je  hut  gaat
slapen  eerst
nog  even  een
drankje aan de
bar) vanuit Hoek van Holland naar Harwich en terug doen de
Nederlandse marechaussee en douane erg gewichtig, maar hebben
geen flauw benul wat ze moeten controleren.

Na  het  boeken  van  de  bootreis  moet  je  wel  apart  aan  de
klantenservice info.nl@stenaline.com, een mail sturen met daar
in de navolgende gegevens;

Volledige naam
Merk van het wapen
Serie nummer
Soort wapen
Kaliber
Jachtakte nummer.

Deze reis is heerlijk comfortabel en je rijdt om een uur of 7
uitgerust in Harwich de boot af, zo ook op de terugweg om een
uur of 8 in Hoek van Holland.
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Conclusie: Vanaf Hoek van Holland heel comfortabel en scheelt
3 tot 5 uur rijden naar Calais. 

Altijd een Geldige Europese pas – geldige Engelse Permit –
Geldige  Nederlandse  akte  bij  je  hebben.  Dan  zou  het  geen
probleem mogen geven.

Bij  vragen  kan  je  altijd  even  een  mailtje  sturen  naar
ifjmbrand@gmail.com.
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Fauna Beheer Eenheid wil zo snel mogelijk weer op
vossen kunnen jagen; Haast is geboden, over twee
maanden begint het broedseizoen in de polder
De Fauna Beheer Eenheid (FBE) Utrecht heeft opnieuw ontheffing
aangevraagd  bij  de  provincie  Utrecht  om  vossen  te  mogen
bejagen, als onderdeel van een totaalpakket om weidevogels te
steunen.

,,We  hebben
goede hoop dat
de  provincie
die ontheffing
snel
verleent”,
stelt  FBE-
directeur
Jeroen Nuissl.
Haast  is
geboden, over twee maanden begint het broedseizoen en wat de
weidevogels betreft moeten de vossen voor die tijd verdwenen
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zijn. ,,Weidevogels vestigen zich namelijk niet als ze vossen
zien lopen, dan vliegen ze ergens anders heen.”

De FBE heeft de nieuwe aanvraag beter gemotiveerd dan vorige
keer, toen de verleende vrijstelling door de rechter werd
vernietigd.  Het  hoger  beroep  loopt  nog.  ,,Maar  dat  gaat
allemaal traag, de Raad van State heeft daar nog niet eens een
zittingsdatum voor bepaald.” Mocht de provincie een nieuwe
vrijstelling verlenen dan volgen er vrijwel zeker weer nieuwe
bezwaren en rechtszaken.

De FBE is een organisatie waarin onder meer de jagers, maar
ook  de  dierenbescherming  en  natuurorganisaties  in  zijn
vertegenwoordigd.  De  FBE  coördineert  de  jacht  en  de
schadebestrijding  van  dieren  als  onder  meer  vossen.  De
provincie gaar over de vergunningen, het daadwerkelijke jagen
gebeurt door de diverse Wild Beheer Eenheden in de provincie,
waarvan jagers met een jachtakte lid kunnen worden.

Bron:NoordHollandsdagblad
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In onze vorige nieuwsbrief heeft u gelezen dat de NOJG niet
meer mag adviseren en bemiddelen in verzekeringen. Daarom kunt
u  als  NOJG  lid  voortaan  voor  uw
jachtaansprakelijkheidsverzekering  terecht  bij  Ecclesia.  De
NOJG  werkt  al  jaren  samen  met  Ecclesia,  een  100%
onafhankelijke verzekeringsmakelaar. Door de inkoopkracht en
deskundigheid van Ecclesia profiteert u als NOJG lid van een
speciaal  verzekeringspakket,  met  de  laagste  premie  van
Nederland (vanaf 40 euro per jaar) en uitstekende voorwaarden.

Regel uw verzekering gemakkelijk én snel online
Bij  Ecclesia  regelt  u  de  jachtaansprakelijkheidsverzekering
gemakkelijk  én  snel  online.  Wilt  u  voor  het  jachtseizoen
2023/2024 een verzekering afsluiten, dan kunt u vanaf dinsdag
17 januari  via uw mailadres een email van de NOJG met een
betaalverzoek voor uw contributie 2023 verwachten.

Voorafgaande aan de betaling van uw contributie 2023, dient u
eerst uw persoonsgegevens te controleren (dit in het kader van
de  wet  op  de  persoonsgegevens/AVG);  na  betaling  van  uw
lidmaatschap a € 50,00 kunt u vervolgens direct doorlinken
naar de site van de verzekeringsmaatschappij voor aanvraag en
betaling van uw verzekeringsbewijs.

Dus nogmaals na betaling van het lidmaatschap 2023 wordt
u  doorverwezen  naar  de  website  van  de
verzekeringsmaatschappij  waar  u  vervolgens  uw
verzekeringsbewijs  aan  kunt  vragen.

Dit moet u vóóraf weten

Vraagt u een verzekering bij Ecclesia aan? Dan moet uw
contributie voor het lidmaatschap betaald zijn. Betaal
dus eerst uw contributie en vraag dán uw verzekering
aan.
U  betaalt  de  premie  voor  de



jachtaansprakelijkheidsverzekering  direct  online.  De
website  van  Ecclesia  ondersteunt  populaire
betaalmethodes  zoals  iDEAL  en  creditcard.
Houd een e-mailadres bij de hand. Bij de aanvraag online
moet u altijd een e-mailadres invullen want Ecclesia
stuurt het verzekeringsbewijs alleen per e-mail aan u
toe.

Lid én een 3-jarig verzekeringscontract
Heeft  u  via  de  NOJG  een  jachtaansprakelijkheidsverzekering
afgesloten voor de duur van 3 jaar? Dan hoeft u niets te doen.
U krijgt automatisch via Ecclesia een nieuw verzekeringsbewijs
toegestuurd voor de resterende duur van uw verzekering.  

Vragen?
Misschien heeft u een vraag over de nieuwe werkwijze. Wij
helpen u graag. U kunt contact opnemen met ons secretariaat en
bij  specifieke  vragen  t.a.v.  uw  verzekering  is  Ecclesia
telefonisch bereikbaar op 010 251 12 51.
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Europese  Habitatrichtlijn
staat  ingrijpen  in  de
wolvenstand toe

 

De Europese Habitatrichtlijn staat ingrijpen in de wolvenstand
in sommige situaties toe. Dat schrijft Europees Commissaris
Sinkevičius voor Milieu, Oceanen en Visserij in reactie op
vragen uit het Europees Parlement. Ingrepen kunnen toegestaan
zijn  om  ernstige  schade  te  voorkomen,  het  belang  van  de
volksgezondheid en de openbare veiligheid. Ook redenen van
sociale of economische aard kunnen aanleiding zijn voor het
treffen van maatregelen.
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De wolf heeft in de Europese Unie een beschermde status, omdat
de diersoort nog steeds bedreigd wordt. Sinkevičius zegt dat
er desondanks redenen kunnen zijn om maatregelen tegen wolven
te treffen. De Europese Habitatrichtlijn laat ruimte voor het
toestaan van selectieve onttrekking van bepaalde specimen van
de soorten die een strikte bescherming genieten, in beperkte
hoeveelheden. Daarbij kan een lidstaat bepalen hoeveel wolven
kunnen worden onttrokken aan de wolvenstand.

 

bron: Boerderij, 10/01/2023

Wolf, overdag waargenomen in
Zuid-Limburg
Wolf, overdag waargenomen in Zuid-Limburg, in de buurt van
NUTH
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